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Mostec - oaza sredi hrupa in betona
Športno-rekreacijski center Mo-

stec. Kraj, kamor se številni Ljub-
ljančani zatečejo, da bi se izognili
hrupu, da bi se naužili svežega
zraka, da bi se sprehodili in po-
zabili na vsakdanje skrbi.

O Mostecu največkrat slišimo le
pohvalne besede, včasih pa se naj-
de tudi kdo, ki ve povedati cel
kup pomanjkljivosti tega rekrea-
cijskega središča. Prav zato smo

našo tokratno anketo izvedli med
obiskovalci Mosteca in jih po-
vprašali, kako so oni zadovoljni
z urejenostjo Mosteca, kaj pogre-
šajo, kaj se jim zdi odveč.

Toda, preden preberete njihove
odgovore, naj povemo za vse ti-
ste, ki Mosteca ne poznajo, da so
v okviru tega rekreacijskega cen-
tra obiskovalcem na voljo balini-
šča, otroška igrišča, trim steza,

da je v Mostecu tudi bife in da
so tam tudi smuearske skakal-
niee, pokrite z umetno snovjo.

Andrej Nahtigal: »Dejstvo je,
da hodijo v Mostec občani vseh
starostnih kategorij — od otrok
do občanov častitljive starosti.
Mostec je še najmanj primeren
za aktivne športnike, zato pa so
tu 'toliko bolj doma rekreativci,
torej tisti, ki se s špartom ukvar-
jajo le za svoje potrebe. Mislim,
da je rekreacijskih površin kar
dovolj, čaprav namerava balinar-
ski klub Mostec zgraditi še štiri
balinišča, tako da se bodo z bali-
nanjem lahko ukvarjali res vsi
tisti, ki bodo to želeli. Predvidena
je tudi izgradnja asfaltne plošea-
di za igranje rokometa, smalega
nogometa, odbojke in košarke,
vendar menim, da je treba dobro
preučiti, kje bo laploščad zgraje-
na, da ne bo prihajalo do na-
"vakrižij med starejšimi in mlaj-
šimi obiskovalci Mosteca in da ne
bomo preveč uničili narave.«

Bojan Jamnik: »Veokrat na te-
den s prijatelji prihajam v Mo
stec. Tu mi je kar všeč, le cene
v bifeju so precej visoke, pa tudi
preveč odpadkov leži vsepovsod.
S starejšimi obiskovalci se kar
dobro razumemo, lahko pa bi tu
zgradili še igrišče za nogomet.«

Jožica Bavčec-Zakotnik: »Ja,
večkrat obiščem trim stezo, pa
na sprehode hodim sem. Stanu-
jem ob Celovški cesti in mi oddih
v tem otočku zelenja pride zelo
prav, saj je takih oaz zelenja v

Ljubljani vse premalo. Ob sobo-
tah in nedeljah je zato y Mostecu
velika rrmožica obiskovalcev, ta-
ko da je včasih že kar prevec
natrpano. Tudi vse preveč avto,
mobilov se vozi po sprehajalnih
poteh. Sicer .pa se mi zdi Mostec,
tak, 'kakršen je, izredno iprimerem
kraj za sprehode, obstoječi šport-
ni objekti, predvsem pa itrirn ste-
za, pa dajejo dovolj možnosti za
razgiba-vanje človekovega telesa.«

Janez Viher: »Sicer stanujem
blizu ljubljanske Drame, toda
Mostec mi je tako všeč, da vsaj
dvakrat do trikrat tedeiTško ipri-
dem sem. Izmed športnih objek-
tov uporabljam prevsem trim ste-
zo, ki pa je nekoliko pomanjklji-
vo opremijena, saj je ipred zimo
zmanj'kalo raznih lesenih kolov,
ki smo jih uporabljali za razgiba-
vanje. Prav gotovo jih je kdo ra-
bil za kurjavo. Sicer pa je na
trim stezi skoraj •vedno dovolj
obiskovalcev, -včasih še celo pre-
več, tako da moramo prav čakati,
da se vsi zvrstimo.«

Takšna so torej mišljenja štirih
povsem nakijučno izbranih obi-
skovalcev Mosteca. In če lahko
njihove izjave posplošimo, potem
bi lahko zapisali, da je Mostec
izredrio priljubljen piredvsem za-
radi svoje urejenosti, ugodne le-
ge in da tak, kakršen je sedaj,
kar dobro zadovoljuje potrebe Ši-
škarjev po rekreaciji.

Tekst: France Kmetič
Foto: Francl Rozman


